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In de regietafel zijn het spoorboekje voor financiële stukken besproken en een uitgewerkt format voor het maken 

van de kadernota. Met het aannemen van de notitie informatievoorziening is afgesproken dat er voorafgaand aan 

de begroting een kadernota voor zienswijze naar de Raden moet gaan. Deze zienswijzen kunnen dan worden 

meegenomen bij het opstellen van de begroting. Om te komen tot een goede planning, waarbij zowel de 

gemeenten als de gemeenschappelijke regelingen voldoende tijd hebben voor de vereiste stappen is in een 

werkgroep met mensen van gemeenten, gr-en en griffiers een spoorboekje gemaakt, dat is besproken in de 

regietafel. Kortgezegd komt het wat betreft de kaderbrief neer op twee momenten: 

• Voor 15 december stuurt het DB van de GR de kaderbrief naar Colleges en Raden 

• Voor 1 maart zenden de griffiers of Colleges de zienswijzen aan de DB’s van de GR-en. Deze zienswijze 

worden verwerkt in de concept begroting (die voor 15 april wordt toegezonden) 

Er is ook gesproken over het format van de kaderbrief, waar met elkaar is vastgesteld dat deze compact moet zijn 

(4-5 pagina’s). met een gelijk format voor alle GR-en, met focus op de inhoud, in het bijzonder nieuw beleid, en 

als bijlage het meerjarig financieel kader. De drie grote GR-en zullen ieder een eerste concept maken dat eind 

september zal worden besproken in de volgende regietafel. Daar wordt op basis van deze eerste praktische 

uitwerking vastgesteld met welk format het komend jaar zal worden gewerkt. Om te zorgen dat zowel de 

bestuurders en directies van de gemeenschappelijke regelingen zullen de burgemeesters uit de regiegroep 

overleggen met de voorzitters en directeuren van de GR’n. De gemeentesecretarissen zullen de financiële en 

beleidsmatige experts meenemen die zijn betrokken bij de zienswijze procedures. Doel is om te komen tot een 

goede inhoudelijke afstemming en een soepel lopend proces. 

Op de volgende vergadering zal ook de indexatie op de agenda staan (herziening van de financiële  

uitgangspunten 2012). Burgemeester Toon Mans is samen met Erik Jansonius (secr. Regietafel) een ronde aan 

het maken die erop gericht is te komen tot een eenvoudige systematiek. 

 

 

 

 

    


